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Primátor hlavného mesta Milan Ftáčnik si realizáciu projektu visutých záhrad v najbližších troch rokoch
nevie predstaviť. Problémom podľa neho je aj to, že projekt bol naplánovaný na súkromných pozemkoch.
„Ja si veľmi vážim ten projekt a tú myšlienku vybudovať takéto niečo v Bratislave. Z hľadiska finančných
prostriedkov sme na tom momentálne tak, že si neviem predstaviť realizáciu v najbližších troch rokoch,“
uviedol Ftáčnik. Projekt podľa neho zostáva na stole, myšlienka bola rozpracovaná, nedávno sa uskutočnilo
aj stretnutie s talianskym architektom a našimi domácimi architektmi, ktorí predstavovali rôzne koncepcie,
ktoré spracovali študenti. „Myšlienka je tu, ale jej realizácia je sťažená tým, že väčšina toho sa má
odohrať na súkromných pozemkoch. V tom je to veľmi, veľmi ťažké. Druhá vec sú finančné náklady na
samotné vybudovanie,“ uviedol Ftáčnik.

Visuté záhrady sú projektom terasovitých záhrad s výhľadom na mesto, ktoré by mali vytvoriť nový park s
možnosťami na rekreáciu a oddych. Záhrady by sa mohli stať aj alternatívou k nákupným centrám. Ako
jedna z možných lokalít prichádza do úvahy priestor medzi Mladou gardou cez opustený kameňolom a po
rozhraní medzi vinohradmi a okrajom lesa až na Cvičnú lúku na Kamzíku.
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